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Protokół Nr 4.2017 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 18 kwietnia 2017 r. 

godz. 8:00 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 8 członków 

komisji na ogólną liczbę 8 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. W chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 osób. Nieobecny (pan W. Rodek). 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Alfred Skura – Przewodniczący Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który powitał zarówno członków komisji, jak 

i osoby zaproszone. Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż wszyscy otrzymali projekt porządku posiedzenia. Zaproponował 

dodanie w pkt 2 ppkt a projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Powiatu w Opatowie Grzegorza Gajewskiego. 

 

Ad.1.Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie Grzegorza 

Gajewskiego, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok, 

c) utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych i włączenia go w strukturę Zespołu Szkół 

Nr 2 w Opatowie. 

3. Sprawy organizacyjne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź inne propozycje. 

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia wraz z zaproponowaną 

zmianą. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 7 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad.2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie Grzegorza 

Gajewskiego, 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście w celu omówienia w/w projektu uchwały. 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło pismo od wojewody w sprawie wezwania rady powiatu do 

wygaszenia mandatu radnego Rady powiatu w Opatowie – pana Grzegorza Gajewskiego – Prezesa 

Zarządu PGKiM w  Opatowie. Spółka ta świadczy usługi na rzecz powiatu tj. zimowe utrzymanie dróg, 

odbiór odpadów komunalnych oraz zajmuje się dostarczaniem wody i odprowadza ścieki. 

Kontynuując dodał, iż Wojewoda Świętokrzyska przekazała uchwałę wg właściwości przedmiotowej 

informacji celem przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w trybie art. 383 § 2 ustawy z dnia 

5  stycznia 2011 r. – Kodeks Wyborczy. Nadmienił również, iż pan Przewodniczący przeprowadził 

postępowanie. Po przeanalizowaniu zgromadzonych materiałów, wskazane okoliczności nie naruszają 

dyspozycji art. 25b ust. 1 ustawy o  samorządzie powiatowym tj. „ Radni nie mogą prowadzić 

działalności gospodarczej na własny rachunek lub wspólnie z innymi osobami z wykorzystaniem 

mienia powiatu, w  którym radny uzyskał mandat, a także zarządzać taką działalnością lub być 

przedstawicielem czy pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności.” Pan Starosta następnie 

odczytał opinię pana Grzegorza Gajewskiego złożoną w sprawie wyjaśnień dotyczących pisma 

Wojewody Świętokrzyskiej w sprawie wygaszenia przez radę powiatu w Opatowie mandatu radnego 

tejże Rady w związku z prowadzeniem przez niego spółki – PGKiM sp. z o.o. 

 

W tym momencie na sale obrad wszedł pan Wacław Rodek (8:10). Od tej chwili obrady toczyły się 

w obecności 8 – osobowego składu komisji. 

 

Kontynuując poinformował, że w odpowiedzi otrzymaliśmy od Wojewody Świętokrzyskiej pismo , 

która wzywa Rade Powiatu w  Opatowie do podjęcia w terminie 30 dni uchwały stwierdzającej 

wygaśnięcie mandatu pana Grzegorza Gajewskiego. Pan Starosta poinformował, że po analizie 

faktów został przygotowany projekt uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Powiatu w Opatowie Grzegorza Gajewskiego. Na tym pan Starosta zakończył swoją 

wypowiedź. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. 

Głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który wyjaśnił iż najpierw przyszło pismo od wojewody a jego 

opinia to była odpowiedź na to pismo. 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając kto 

jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 8 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak – Skarbnikowi Powiatu, w celu omówienia 

projektu uchwały. 



OR-II.0012.3.4.2017 

 

Protokół Nr 4.2017 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

- V Kadencja odbytego w dniu 18 kwietnia 2017 r. Strona 3 
 

Pani Skarbnik poinformowała, iż w przedłożonym projekcie uchwały dokonuje się zmian poprzez 

zwiększenie dochodów o kwotę 609.405 zł i zwiększenie wydatków budżetowych o kwotę 609.405 zł. 

Wyjaśniła, iż następuje zwiększenie dochodów w dziale Oświata i wychowanie o kwotę 138.670 zł 

dotyczy to środków otrzymanych z PUP w Opatowie na sfinansowanie wynagrodzeń pracowników ZS 

Nr 1 w Opatowie, zatrudnionych w ramach robót publicznych. Następnie dokonuje się zwiększenia 

dochodów w dziale Oświata i wychowanie o kwotę 12.000 zł wynika to z decyzji Wojewody 

Świętokrzyskiej z dnia 7 kwietnia 2017 r. i jest przeznaczone na dofinansowanie zakupu książek do 

bibliotek szkolnych i pedagogicznych. W związku z powyższym zwiększa się plan wydatków w Zespole 

Szkół Nr 1 w Opatowie. Kontynuując, powiedziała, że dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 

Pomoc społeczna o kwotę 125.001 zł, z tytułu dotacji Ministra Rozwoju i Finansów na realizację 

zadania w ramach Funduszu Pomocy Technicznej Szwajcarsko – Polskiego Programu Współpracy. 

W związku z czym zwiększa się plan wydatków w Dom Pomocy Społecznej w  Zochcinku. Pani 

Skarbnik oznajmiła, iż dokonuje się także zwiększenia dochodów w dziale Pozostałe zadania 

w zakresie polityki społecznej o kwotę 5.520 zł, a wynika to z decyzji Wojewody Świętokrzyskiej z dnia 

6 lutego 2017 r. W związku z powyższym zwiększa się plan wydatków w  Starostwie Powiatowym 

w Opatowie. Nadmieniła, również iż zwiększa się dochody w dziale Edukacyjna opieka wychowawcza 

o kwotę 68.500 zł dotyczy to środków otrzymanych z PUP w  Opatowie na sfinansowanie 

wynagrodzeń pracowników ZS Nr 1 w Opatowie, zatrudnionych w  ramach robót publicznych. 

W związku z czym zwiększa się plan wydatków w Zespole Szkół Nr1 w  Opatowie. W dalszej części 

wypowiedzi poinformowała, że zwiększa się dochód w dziale Edukacyjna opieka wychowawcza 

o kwotę 82.204, a dotyczy to środków otrzymanych z PUP w  Opatowie na sfinansowanie 

wynagrodzeń ZPPP w Opatowie (Zespół Poradni Psychologiczno – Pedagogicznych), zatrudnionych 

w ramach robót publicznych. Zwiększenie dochodów w dziale Edukacyjna opieka wychowawcza 

o kwotę 10.000 zł  dotyczy to wpływów z tytułu zwrotu z Gmin kosztów poniesionych za przejazdy 

uczniów SOSW w Dębnie wraz z opiekunem. Zwiększenie dochodów w dziale Edukacyjna opieka 

wychowawcza o kwotę 45.809 zł, dotyczy środków otrzymanych z PUP w Opatowie na sfinansowanie 

wynagrodzeń pracowników SOSW w  Niemienicach, zatrudnionych w ramach robót publicznych. 

Zwiększenie dochodów w dziale Rodzina o kwotę 96.700 zł, dotyczy środków otrzymanych z PUP 

w Opatowie na sfinansowanie wynagrodzeń pracowników POW w Ożarowie(Placówka Opiekuńczo – 

Wychowawcza), zatrudnionych w ramach robót publicznych. Ponadto dokonuje się zmiany 

klasyfikacji dla dochodów z  PFRON w wysokości 143.652 zł, a także dokonuje się zwiększenia planu 

wydatków na zadania inwestycyjne roczne o kwotę 79.950 zł. 

 

Pan przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania. 

 

Pan Wacław Rodek w nawiązaniu do przedstawionego projektu uchwały przez panią Skarbnik, 

zauważył iż sporo środków jest zaplanowanych do wydatkowania w Powiatowym Urzędzie Pracy 

w  Opatowie z przeznaczeniem na sfinansowanie robót publicznych. Wyraził nadzieję, że ta forma 

walki z bezrobociem nie jest realizowana w ramach zatrudnienia nauczycieli oraz, iż po zakończeniu 

robót publicznych osoby te zyskują zatrudnienie. 

 

Pan Starosta ustosunkował się do powyższej wypowiedzi informując, iż środki w ramach robót 

publicznych nie są kierowane na zatrudnianie nauczycieli, a pracodawcy mają obowiązek 

zatrudnienia bezrobotnych korzystających z form zatrudnienia oferowanych przez urzędy pracy na ½, 

¼, jednakże około 50% pracodawców zatrudnia później na 1/1 etatu. 
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Pan Rodek dopytał, czy w ramach robót publicznych pracodawcy mają obowiązek zatrudnienia 

bezrobotnego po odbyciu tychże robót. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Ewelina Płatek – Kosior adwokat, informując, iż decyzje w tej kwestii 

podejmuje pracodawca. Nie należy zapominać, iż pół okresu refunduje urząd pracy, a pół okresu 

zatrudnienia pracodawca. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania lub uwagi. 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając kto 

jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 8 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

 

c) utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych i włączenia go w strukturę Zespołu Szkół 

Nr 2 w Opatowie. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani mecenas Ewelinie Płatek – Kosior. 

Pani mecenas poinformowała, że pani Barbara Kasińska Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie 

wystąpiła z wnioskiem o utworzenie Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w trybie zaocznym. 

W związku z czym powstał projekt uchwały. Pani dyrektor Kasińska zrobiła wstępne rozeznanie 

i z informacji przedłożonych będzie grupa chętnych do nauki w trybie zaocznym w Liceum 

Ogólnokształcących dla Dorosłych. W związku z powyższym trzeba utworzyć ten typ szkoły jak 

również nadać pierwszy statut. Ostateczny termin mija z dniem 30 kwietnia br., aby była możliwość 

uwzględnienia tej szkoły z nowym rokiem szkolnym – 1 września 2017 r. 

 

Pan Starosta dodał, że w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie odbywają się kursy kwalifikacyjne zwane 

dalej KKZ, a w Zespole Szkół Nr 2 była szkoła prywatna „PRESTIŻ”, z którą była podpisana umowa na 

czas określony. Gdy umowa ta wygasła, zostały zaproponowane nowe określone warunki finansowe, 

natomiast firma się nie zgodziła. Kontynuując dodał, iż dzięki temu, że korzystali z  Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bartosza Głowackiego, korzystali również z jego renomy. W  związku 

z powyższym postanowiono utworzyć Liceum dla Dorosłych, skoro prywatne prosperują to 

i publiczna szkoła dla dorosłych też będzie dobrze prosperować. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Głos zabrał pan, Ryszard Łucki, który zapytał jak będzie wyglądać finansowanie? 

Pan Starosta powiedział, że finansowanie będzie na tej samej zasadzie jak w KKZ – Kwalifikacyjne 

Kursy Zawodowe, przy Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie. 

Pan Łucki zapytał również o to czy słuchacz będzie płacił za szkołę? 

Pan Starosta poinformował, że szkoła ta będzie za darmo, a finansowanie w ramach subwencji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał ponownie czy są jakieś uwagi lub pytania 
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Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając kto 

jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 8 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego pkt posiedzenia. 

 

Ad.3 Sprawy organizacyjne. 

Pan Starosta poinformował, że została wysłana odpowiedź na interpelacje radnych głównie 

opozycyjnych. Odpowiedź została wysłana do każdego z osobna mimo, że adres do korespondencji na 

piśmie był podany do biura PIS w Opatowie. Pan Starosta nadmienił również, iż ma nadzieje, że jego 

odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji ostatniego 

pkt posiedzenia 

 

Ad. 4 Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji rolnictwa, 

ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 8:30) 

 

Protokołowała: 

Karolina Hamera 

 

Przewodniczący Komisji rolnictwa, ochrony 

 środowiska, dróg i transportu 

Alfred Skura 

 

 


